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Beantwoording van de vragen 
Op vrijdag 6 mei 2024 zijn raadsvragen gesteld over beveiliging tijdens evenement(en) namens de fractie 
Inwonersbelangen. Onderstaande tekst is de inleiding van de vragen zoals door de fractie opgesteld, daaronder volgen 
de vragen voorzien van antwoorden door het college: 
 
Art. 42 vragen – Beveiliging tijdens evenement(en) 
Inwonersbelangen zag een verschrikkelijk bericht dat tijdens een evenement “kermis” een 14-jarige jongen is beroofd op 
het Exercitieveld. Het bericht van de Politie Woerden luidde:  
 
In Woerden is een 14-jarige jongen beroofd op maandagavond 22 april 2024. De jongen werd op de kermis in Woerden 
mishandeld door een groep jongeren en beroofd van zijn persoonlijk spullen. Rond 20.30 uur in de avond liep het 
slachtoffer over de kermis, ongeveer in het midden van het exercitieveld. Op dat moment komt er een groep van 
ongeveer twintig jongens op hem tegemoet lopen. Het slachtoffer vertrouwt dit niet en liep achteruit weg. De jongens 
beroofden hem van zijn persoonlijk spullen en gooiden hem op de grond. Toen het slachtoffer op de grond lag werd hij 
ook nog geschopt en geslagen. Daarna werd het slachtoffer bedreigd met steekwapens.  
 
Vergunning met kenmerk 2430229 De gemeente Woerden heeft een vergunning verleend van bovengenoemde kenmerk 
op d.d. 18 april 2024 met daarin een aantal voorwaarden. Waaronder het opstellen van een veiligheidsplan. Op pagina 26 
van het veiligheidsplan staat het gecontracteerde beveiligingsbedrijf en voor welke periode (datums).  
 
Inwonersbelangen heeft naar aanleiding van dit incident een aantal vragen.  
1. Op 22 april 2024 zijn tussen 18.00 en 24.00 uur twee beveiligers aanwezig, hebben deze mensen niets gezien?   
De aanwezigheid van beveiliging op de kermis is als volgt opgenomen in de stukken behorende bij de vergunning.  
 
Datum              Aanvang           eindtijd Aantal personen           locatie  
20-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  
21-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  
22-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  
23-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  
24-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  
25-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  
26-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  
27-04-2024       11:00                24:00    2                                  Kermis  
28-04-2024       18:00                24:00    2                                  Kermis  



 
De beveiligers waren niet aanwezig in de avond van 22 april 2024, blijkt uit een rapportage van de politie. Dit is in strijd 
met de afgegeven vergunning.  
 
2. Zijn de beveiligers zichtbaar actief aanwezig geweest op het evenementen terrein? Zo, ja wat hebben zij nog kunnen 
doen met betrekking tot de mishandeling en beroving?   
Het is onduidelijk op welke momenten de beveiliging precies wel en niet aanwezig is geweest tot 22 april 2024. De 
afdelingen Toezicht en Handhaving hebben vanaf 23 april op meerdere momenten gecontroleerd op aanwezigheid van 
beveiliging op de kermis. Op alle controlemomenten vanaf 23 april 2024, is aanwezigheid van beveiliging gezien.  
 
3. Hoe kan het dat een grote groep jongeren mogelijk niet zijn gecontroleerd bij binnenkomst op het exercitieveld en dat 
ze steekwapens bij zich hadden?   
Het kermisterrein is een open terrein, zonder hekken. Het terrein kan van alle kanten betreden worden. Een dergelijke 
open toegang biedt geen vaste punten waar controle plaats kan vinden.    
 
4. Is het raadzaam om meer beveiligers in de avonduren op te nemen als voorwaarde voor de vergunning?  
Vanaf 23 april zijn de beveiligers alsnog ingezet. Vanaf dat moment zijn geen noemenswaardige incidenten meer bij 
gemeente gemeld. Dit impliceert dat het in de vergunning opgenomen aantal beveiligers voldoende is.  
 
Is er een norm voor het aantal beveiligers per bezoekers en/of oppervlakte van het evenement die de gemeente stelt aan 
om een vergunning te verlenen?  
Nee. Evenementenorganisaties beschrijven zelf in hun veiligheidsplannen hoeveel beveiligers ze nodig denken te hebben 
op basis van aantal bezoekers en eigen ervaringen van afgelopen edities. Deze plannen worden getoetst door politie, 
waarbij onder andere wordt gekeken naar hoeveelheid bezoekers en aard van het publiek.  
 
Als dit er niet is, is het college het dan eens met Inwonersbelangen dat die er moet komen en periodiek moet worden 
bijgesteld?   
Een vaste norm beperkt politie en vergunningverleners in een stukje maatwerk, wat voor veel evenementen juist zo nodig 
is. Een evenement met 1000 kinderen vraagt om een ander aantal beveiligers dan een evenement met 1000 18-jarigen 
waarbij alcohol wordt geschonken. Het heeft de voorkeur van het college om in te blijven zetten op maatwerk in nauw 
overleg met politie. In de praktijk blijkt tot nu toe dat – bij naleven van de vergunning en dus het inzetten van het 
afgesproken aantal beveiligers – de maatwerk-methode goed werkt.  
 
5. Hoe kan de gemeente/organisatie in de toekomst ervoor zorgen dat dit soort incidenten niet meer voorkomen?  
Incidenten kunnen nooit 100% voorkomen worden. Het beperken van incidenten echter, begint met het naleven van de 
vergunning. Aan de organisatie wordt een waarschuwingsbrief gestuurd met betrekking tot de geconstateerde 
overtredingen. Hierin worden de overtredingen benoemd en maatregelen genoemd die herhaling van de overtredingen de 
komende jaren moeten voorkomen. In 2025, wanneer voor het evenement opnieuw vergunning wordt aangevraagd, 
worden de maatregelen uit deze waarschuwingsbrief meegenomen in het vergunningenproces en besproken tijdens het 
vooroverleg. Ten tijde van de kermis in 2025, zal de nadruk liggen op toezicht en handhaving van de 
vergunningvoorwaarden met betrekking tot beveiliging.  
 
Het college heeft er vertrouwen in dat het naleven van de vergunning, leidt tot een significante afname van het aantal 
incidenten. Een toename van incidenten tijdens kermissen wordt echter regiobreed gesignaleerd. Het aantal beveiligers, 
alsook mogelijke andere voorzorgsmaatregelen ter voorkomen van geweldincidenten op de kermis, worden besproken in 
zowel de evaluatie van de kermis in 2024, als het vooroverleg voor de kermis 2025. Uit de overleggen, waarbij ook politie 
aanwezig is, moet blijken of naast aanwezigheid van beveiliging, aanvullende maatregelen nodig worden geacht. Hierbij 
kan bijvoorbeeld gedacht worden aan het omhekken van de kermis, zodat een gecontroleerde in/uitgang van het 
evenement ontstaat.  
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